
 

 

Inspreken PS commissievergadering Mobiliteit & Financiën 

7 september 2017 

Lydia Snuif – Verwey, voorzitter Stichting Alkmaardermeeromgeving. 

 

Onze doelstelling is het beschermen van natuur-, cultuurhistorische en landschappelijke waarden 

van de omgeving van het Alkmaardermeer, vooral in de gemeenten Uitgeest en Castricum. Niet 

alleen voor natuur en landschap, maar zeker ook voor de mens. 

Wij sluiten ons aan bij de woorden van de Heer Vermeer, voorzitter Stichting Oer-IJ. 

Wij willen daarbij graag nog enkele overwegingen toevoegen. 

 

M. de Voorzitter 

Er is iets vreemds aan de hand met de respectabele stapel rapporten, die verschenen zijn over 

het onderwerp verbinding A8 A9. 

Er ontbreekt een duidelijke opdracht. Dat wil zeggen: de opdracht is erg ruim te interpreteren. 

De verkeersingenieurs zijn aan de slag gegaan met mooie ontwerpcriteria voor een autosnelweg 

als verlenging van de A8. Minder ingrijpende alternatieven zijn daardoor stuk voor stuk 

afgevallen, omdat ze niet voldeden aan die strenge criteria. 

Maar de opdracht was niet: ontwerp een nieuwe autosnelweg. De opdracht is: los de 

verkeersproblemen en verkeershinder in Krommenie op.  

Die opdracht kan ook iets anders betekenen: een soberder uitvoering en andere 

ontwerprichtlijnen: kortom een mooie provinciale weg kan ook een oplossing bieden voor de 

problemen. 

Als U die mogelijkheden in uw opdracht helder had geformuleerd, dan was het alternatief dicht 

langs de westkant van Assendelft, om de wijk Saendelft heen, in de studies wel mogelijk 

gebleven. Bijvoorbeeld met een fraaie fly-over als aansluiting op de N203 Krommenie – Uitgeest. 

Wij zien daar grote voordelen van: 

- Aanzienlijk goedkoper 

- Een verkeersoplossing, meer aansluitend bij het stedelijk gebied 



- Minder verstoring van de landbouw en waterhuishouding 

- Minder aanpassingen nodig van de A9 bij Beverwijk/Heemskerk/Uitgeest/Akersloot. 

- Minder verstoring van natuur en landschap 

- Geen extra doorsnijding van het cultuur-historisch landschap van de Stelling van 

Amsterdam. 

Conclusie: 

- Wij vinden de planvorming en de belangenafweging op dit moment onvoldoende. 

- Wij vragen U alsnog de mogelijkheden van het alternatief ten westen van Assendelft 

serieus te onderzoeken. Op eenzelfde serieuze manier, als de twee overgebleven 

alternatieven, die nu voor ons liggen, waardoor een evenwichtige afweging van belangen 

mogelijk wordt. 

Het is het waard; dit extra onderzoek. Het open landschap, dat nog in takt is gebleven tussen de 

Zaanstreek en Kennemerland, heeft naast een natuur en landschappelijke waarde, ook een grote 

maatschappelijke waarde, voor de noordvleugel van Amsterdam; als landbouw- en recreatie 

gebied. Juist ook vanwege de aanwezigheid van de Stelling van Amsterdam.  

En U weet allemaal: De provincie is daarvoor bij uitstek verantwoordelijk. 

 


